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Collegevorming

Raads- of Coalitieprogramma?
Voorkeur voor een coalitieprogramma, maar wel 
met duale facetten

Kan beide, maar belangrijk is een 
programma  waar een brede meerderheid 
voor is en met ruimte voor ideeën van de 
oppositie.

Mengvorm, met aantal partijen om de 
tafel waarover kun je overeenstemming 
bereiken, maar het is niet in beton 
gegoten. We luisteren naar wat de raad 
zegt. Geen uitgebreid coalitieprogramma, 
ook thema's open laten. Bij de domeinen 
bepalen wat de opgaves zijn voor de 
komende vier jaar en wat verwachten we 
wat de wethouder op zijn domein in de 
komende vier jaar bereikt. Partijen kunnen 
zich bij deze doelstelling(en) aansluiten. 

Uitgaan van een raadsagenda komt het 
democratisch bestel ten goede. Daarmee 
hebben ook kleine partijen invloed. 

Een coalitieakkoord met een brede 
meerderheid ligt voor de hand

Voorkeur voor een brede coalitie met 
daaronder een coalitieakkoord. Als 
gekozen wordt voor een 
raadsprogramma dan zijn goede 
spelregels nodig over hoe je omgaat 
met het raadsprogramma. Is het 
richtinggevend of ligt het vast. 

Combinatie van beide zou ook 
kunnen. Afspraak is afspraak, maar 
duaal werken is ook belangrijk. De 
mogelijkheid moet bestaan om 
wisselende meerderheden te vinden 
met name bij nieuwe initiatieven. 

Kan een raadsprogramma of een 
coalitieakkoord op hoofdlijnen zijn. 
Raadsprogramma is de afgelopen vier 
jaar prima bevallen. 

Voorkeurscoalitie:
De genoemde voorkeuren zijn verzameld en in 
een overzicht gezet

De genoemde voorkeuren zijn verzameld en 
in een overzicht gezet

De genoemde voorkeuren zijn verzameld 
en in een overzicht gezet

De genoemde voorkeuren zijn verzameld 
en in een overzicht gezet

De genoemde voorkeuren zijn 
verzameld en in een overzicht gezet

De genoemde voorkeuren zijn 
verzameld en in een overzicht gezet

De genoemde voorkeuren zijn 
verzameld en in een overzicht gezet

De genoemde voorkeuren zijn 
verzameld en in een overzicht gezet

Wethouderskandidaten:

Over mogelijke wethouderskandidaten is 
gesproken. In verband met de privacy wordt 
deze informatie niet gedeeld. 

Over mogelijke wethouderskandidaten is 
gesproken. In verband met de privacy wordt 
deze informatie niet gedeeld. 

Over mogelijke wethouderskandidaten is 
gesproken. Ivm de privacy wordt deze 
informatie niet gedeeld. 

Over mogelijke wethouderskandidaten is 
gesproken. Ivm de privacy wordt deze 
informatie niet gedeeld. 

Over mogelijke kandidaten is 
gesproken. Ivm de privacy wordt deze 
informatie niet gedeeld. 

Over mogelijke 
wethouderskandidaten is gesproken. 
In verband met de privacy wordt deze 
informatie niet gedeeld. Meerdere 
kandidaten beschikbaar afhankelijk 
van de portefeuille. Van belang dat 
alle wethouders een gelijke positie 
innemen ongeacht het aantal zetels in 
de raad. 

Over mogelijke 
wethouderskandidaten is gesproken. 
Ivm de privacy wordt deze informatie 
niet gedeeld. Voor D66 van belang dat 
alle wethouders een gelijke positie 
innemen ongeacht het aantal zetels in 
de raad.

Over mogelijke 
wethouderskandidaten is gesproken. 
In verband met de privacy wordt 
deze informatie niet gedeeld. 

Voorkeur domein bij deelname aan college:

Voorkeur voor bouwen/wonen. 
Bouwen/wonen en afval in 1 portefeuille is 
te zwaar. Grondzaken niet bij 
bouwen/wonen in één portefeuille. 

nb.afval bij het maatschappelijk domein 
ipv ruimtelijk domein

Meerdere kandidaten beschikbaar, 
afhankelijk van portefeuille

Ander domein kan ook. Het 
omschreven domein is zeer zwaar. 
Klimaat en energietransitie ivm 
zwaarte wellicht als zelfstandig 
domein 
duurzaamheid/klimaatadaptatie. 
Afhankelijk van portefeuilles zijn er 
kandidaten beschikbaar.

Domein is bespreekbaar, afhankelijk 
van de coalitie

Nog wel wat taken schuiven tussen de 
domeinen.

Ruimtelijk domein Ruimtelijk domein Ruimtelijk domein (2de keuze) Ruimtelijk domein Ruimtelijk domein
Sociaal domein Sociaal domein Sociaal domein (1ste keuze) Sociaal Domein (2de keuze)

Maatschappelijk domein Maatschappelijke domein (1ste keuze) Maatschappelijk domein Maatschappelijk domein Maatschappelijk domein (2de keuze) Maatschappelijk domein (1ste keuze)
Financieel-economisch domein Financieel-economisch 

Belangrijke thema's

Bouwen

Hoeveel woningen in 4 jaar: 1.000 250 per jaar

Met het aantal te bouwen woningen 
aansluiten bij de behoefte. Met hoeveel 
woningen kun je substantieel tegemoet 
komen aan de behoefte en maak 
woningen kleiner. Zoveel als mogelijk Hoe meer hoe liever

Meer bouwen, vooral voor kleine 
huishoudens. Zoeken naar meer 
locaties, sneller een deal sluiten over 
locaties en beschikbare locaties 
maximaal benutten.  Waar mogelijk 
iets hoger (dicht tegen centrum aan). Tenminste 100 sociale huurwoningen

1.000, aansluitend bij Lokaal Vitaal 
en VVD

Percentages

De percentages gelden voor het totale 
aantal gerealiseerde woningen. Als de grond 
van de gemeente is kun je andere 
percentages hanteren bv meer sociaal of 
middenhuur

De percentages gelden voor het totale 
aantal gerealiseerde woningen

Deze procentuele verdeling hoeft niet 
persé per project 

Bij de procentuele verdeling kijken 
naar het totale aantal te bouwen 
woningen

De percentages kunnen gelden voor 
het totale aantal gerealiseerde 
woningen

Sociale huur en 30 30 40 30 40 30 30 30
Sociale koop
Middenhuur en -koop 40 40 40 40 40 40 40 40
Vrije sector 30 30 20 30 20 30 30 30
Waar? Top 5 locaties: Lokale woondeal verder uitwerken. 

1. Kooiplein Koekoeksbloem Kooiplein Kooiplein

Eigen grond gemeente, Montessori, 
zwembad en Maranathakerk

Maranathakerk Zuid 3 staat op onze prioriteitenlijst

Rafelranden, met behoud van groene 
buffer. Ook niet enorme hoogbouw 
meer dan 8 verdiepingen

2. Rensdorpstraat Maranathakerk Geesterduin Benzinepomp bij Geesterduin

Inbreiden aansluitend op bestaande 
structuren

Rensdorpstraat

Binnenstedelijk nog veel 
mogelijkheden. Daarmee komen we 
een heel eind voor de door LV 
opgenomen 1.000 woningen in vier 
jaar. 

Verder bouwen op het masterplan 
inbreidingen

3. Huidige Sporthallen (Akersloot en Castricum) v Rensdorpstraat Zuid 3 Huidige zwembad Zanderij Noord Locaties langs de Rijksweg Kooiplein

4. Schulpstet Stukje Buitengebied Postzegelplannen
Maranathakerk, eventueel met behoud 
van de kerk Wellicht iets hoger mits inpasbaar Rooinap Schulpstet

5. Aan de randen Schulpstet Schulpstet Indien nodig en mogelijk ook de hoogte in. 
Zuid III, met oog voor belemmeringen 
geluidscontour Schiphol

6. Kustlijn

Winkels op Castricummerwerf, verplaats 
die naar de Torenstraat of Kooiplein, 
bedrijven van Schulpstet naar de werf te 
verplaatsen Woningbouw niet in het buitengebied IKC locaties

7. Cuneraschool/Vondelstraat
8. Bedrijfslocaties
9.

Wat moeten we met de problemen op de Zanderij? Te bespreken in een volgende fase. Te bespreken in een volgende fase. Te bespreken in een volgende fase. Te bespreken in een volgende fase. Te bespreken in een volgende fase. Te bespreken in een volgende fase. Te bespreken in een volgende fase. Te bespreken in een volgende fase.
1.
2.

Klimaat
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Hoe? Ja / Nee Ja / Nee Ja / Nee Ja / Nee Ja / Nee Ja / Nee Ja / Nee Ja / Nee

Zonnepanelen op daken Ja Ja Ja Ja Ja Ja Ja
Ja, begin bij eigen gemeentelijk 
vastgoed

Zonneweides Nee Nee, alleen met stenen  eronder Ja
Als er zonneweides komen dan passend in 
het landschap en kleinschalig. 

Ligt  niet voor de hand als we de 
daken kunnen gebruiken In 2e instantie Nee Nee

Windmolens Nee Nee Ja

Binnen de RES in het buitengebied van 
Castricum geen windmolens in verband 
met weidevogelleefgebied. 

Kijken naar kleine windmolens (tot 15 
m). Grote windmolens moeten 
provinciaal inpasbaar zijn Ja langs de A9 Geen hoge windmolens Nee

Kernenergie Ja Ja Nee
Niet met de huidige technologie ivm 
radioactief afval Nee

Castricum is te klein om zich in deze 
discussie te mengen Ja, onderzoek naar kernenergie Ja

Duurzaam wagenpark Ja Ja Ja Ja Ja Ja Ja Ja, duurzaam bij vervanging

Van het gas af Nee Ja, waar het kan Ja Als het realiseerbaar is Ja voor zover dat kan
Op termijn, aansluiten bij landelijke 
ontwikkelingen Niet verplicht Nee

Inzetten op isoleren Ja Ja Ja Ja Ja Ja Ja

Alleen bij woningen van 
woningbouwvereniging en grote 
projectontwikkelaars

Anders:
Wat moet de gemeente Castricum actief doen?

1. Partijen samenbrengen
Verder vergroenen en aanleggen van wadi's 
ihkv klimaatadaptatie

Duurzaamheidslening, zoals in Haarlem al 
is. Gemeentelijk vastgoed verduurzamen

Duurzaamheidsfonds (met 
revolverend karakter) instellen voor 
lage en middeninkomens

2. Informeren, communiceren en stimuleren
Voor minima kun je evt aanvullende 
maatregelen treffen

Gemeente moet een sterk 
organiserende rol vervullen, zowel op 
bestuurlijk als ambtelijk niveau Mensen en bedrijven verbinden

3. Duurzaamheidsfonds
Eventueel een bonus op het behalen vd 
aardgasloze doelstelling

Hoeveel geld vrijmaken? n.o.t.k.
Geld van het Rijk inzetten, niet uit 
gemeentelijk budget opplussen

Over het budget moet goed nagedacht 
worden .

Aanloopfinanciering uit de 
Enecomiddelen, substantieel bedrag 
voor evt een revolverend fonds. 
Rekening houden met lage inkomens. 

Mogelijkheden onderzoeken voor een 
revolverend fonds Niet heel veel

Verkeer
Dé oplossing voor het stationsgebied is:

1. Verdieping vh spoor en station

Fietsersbond-variant, fietstunnel bij 
Beverwijkerstraatweg en maatregelen 
nemen om het gebruik van de N203 te 
stimuleren

Fietsen, thuiswerken, spoorse 
maatregelen, rechtsafslaan niet meer 
doen, De groene variant

Afhankelijk van het onderzoek en de 
implicaties voor de doorstroom in het 
dorp. Fietsersbondvariant heeft de 
voorkeur, maar de vraag is of het 
voldoende is. 

Op basis van meten is weten de koers 
bepalen. Geen hoge verwachting van 
grote ingrepen, randwegen en tunnels

De tunnel als optie naast een aantal 
optimaliseringsmaatregelen, die eerst 
genomen moeten worden Verplaatsen spoor richting N203

2.

Verleg de Mient met tunnel aan de  noordzijde 
van het station en fietserstunnel op de plek van 
de bestaande probleem-overweg

Geen grote maatregelen als tunnels en 
randwegen

Goede verbindingen voor de fiets, en 
autoverkeer zoveel mogelijk omleiden Tunnel

Fietspad Limmen-Akersloot (J/N) Ja

Er is al een fietspad. Een noordelijk 
fietspad kent mitsen en maren tav 
natuurcompensatie Niet op tegen Ja

Als het te realiseren is (betaalbaar en 
natuurcompensatie) Ja Nee

Dorpsplein Limmen (J/N) Ja Ja
Ja, kan je meer van maken, lastig te 
bepalen waar het dorpshart moet liggen Als daar behoefte aan is Geen bezwaar Ja

Ja, is bespreekbaar (stond niet in 
verkiezingsprogramma) Ja

Wat moeten we doen met de N203?

1. Verbreden en veiliger maken

Zeeweg aansluiten op de Limmerkoog en 
dan het fietspad meenemen, plus aanleg 
rotonde

Snelheidsvermindering voor verbetering 
veiligheid op korte termijn. In gesprek met 
de provincie om de fietsveiligheid te 
verbeteren. 

Veiliger maken in samenhang met groene 
variant, door te verbreden, meer 
veiligheid voor de fietsers

Rotonde en veilig maken voor fietsers 
(evt via vangrail)

Aansluiten bij de 
veiligheidsmaatregelen die de 
provincie voorstaat en de veiligheid 
van de fietsers verbeteren.

Samen met de provincie naar een 
oplossing zoeken Rotonde

2. Rotonde tussen de Nesse en het sportpark
Rotonde verbetert niet zozeer de 
fietsveiligheid

Niet direct voorstander van een 
rotonde. Verwachting is ook dat de 
provincie hiermee niet akkoord gaat. 
Snelheidsverlaging is een optie. Veiliger maken van het fietspad

En met het verkeer door Bakkum?

1. Het in- en uitrijden van Bakkum optimaliseren. 

Optie is alleen toegankelijkheid voor 
bestemmingsverkeer. Optie is ook nog om 
het alleen in de spits te doen. 

Afhankelijk van het al dan niet doorgaan 
van de groene variant

In samenhang met andere 
verkeersstromen oplossen. 

Moet uit verkeersstudie blijken. 
Verkeer wel ontmoedigen, maar voor 
echte ingrepen lijkt  niet veel ruimte. 
Gevaar voor waterbed-effect. 

Inwoners bij elkaar brengen om tot 
een oplossing te komen

Bakkummerstraat niet afsluiten. In 
de buurt zijn hierover twee kampen 
ontstaan

Sociaal domein

Beheersmaatregelen goed idee? (J/N) Ja Ja

Je kan maatregelen ih sociaal domein 
nemen als er efficiency te behalen valt, 
maar het moet niet de zwakkeren treffen. Ja

Ingewikkeld dossier, maar je moet 
bewust met het budget omgaan. Ism 
de regio omdat het in 
gemeenschappelijke regelingen zit. 

Nee, je moet goed nadenken voordat 
je bezuinigt. Sommige 
beheersmaatregelen prima, andere 
maatregelen hebben ongewenst 
effect voor inwoners. 

Ja, beheersmaatregelen uitvoeren en 
op effectiviteit beoordelen. Menselijk 
maat moet  voorop staan. Niet de 
lasten voor inwoners verhogen. Ja

Wat te doen bij geld tekort open einde regelingen?

1. Sterk in regioverband werken
Gemeente kan niet eindeloos bijpassen, 
geen verhoging van de OZB

Valt er efficiency te behalen bij de 
uitvoering van de regeling. Als dat niet kan 
dan moet je bezuinigen op andere vlakken 
of de belasting verhogen. Ook nog verschil 
tussen incidentele en structurele 
overschrijdingen. 

De regeling verplicht je om aan te bieden 
en bij te passen

Eerst bewuste keuzes maken over wat 
je wel/niet regionaal gaat doen. Als de 
keuze is gemaakt niet bezuinigen, 
maar kijken naar andere 
inkomstenbronnen

Goede regionale afspraken en 
onderlinge solidariteit. Bezuinigen

Nog even over nadenken, misschien 
kan onze reserve hierbij uitkomst 
bieden

2. Beheersmaatregelen treffen

Inzetten op signalering en preventie. 
Triage en preventieteams kunnen 
groot, positief effect hebben. 

3. Vuist maken  richting Den Haag
Welke prioriteiten verder in het sociaal domein?

1. eenzaamheidsbestrijding Mensen helpen die het echt nodig hebben

Speelruimte voor mensen met een 
uitkering, zonder dat het automatisch ten 
koste gaat van de uitkering. Om de kans te 
vergroten dat mensen de arbeidsmarkt 
betreden. 

Afstand tussen het gemeentelijk 
apparaat en de inwoners wat te groot. 
Rol voor stg Welzijn

Op het gebied van participatie slagen 
maken

Aanpak eenzaamheid voor jong en 
oud Eenzaamheidsbestrijding

2. aandacht voor mensen net boven het minimum
Inzetten op preventie en werkzaamheden 
prioriteren

Inwoners onder de 18 jaar stimuleren, 
zodat ze geen obstakels ervaren bij 
deelname aan sport en cultuur Meer wijkgericht werken

Bestrijding van armoede, 
schuldhulpverlening. 

Aan de voorkant in jongerenwerk 
investeren Participatie
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3.
Prioriteit bij mensen uit de bijstand aan het 
werk te krijgen

Groei van het aantal ouderen 
noodzaakt ertoe dat we dit beter 
bewaken en meer aan preventie doen

Mensen beter bereiken door 
communicatie en voorlichting Hospice

4.
Openbare, rolstoeltoegankelijke 
toiletvoorziening

Welk beleid t.a.v. statushouders en Oekraïners? Integratie van statushouders

1. Landelijk beleid uitvoeren Huisvestingsverordening laten we in stand.

Stimuleer mensen om deel te nemen aan 
de maatschappij. Biedt ze uitzicht op 
doorstroming, bijvoorbeeld in de 
woongelegenheid. Stimuleer het leren van 
de Nederlandse taal. 

We moeten helpen waar we kunnen 
helpen

Wettelijke taken uitvoeren,we 
moeten van tijdelijke huisvesting naar 
permanente oplossingen

Ruimhartig en sociaal beleid. Deze 
mensen hebben niet als inwoners 
gelegenheid om inschrijftijd op te 
bouwen. 

Geen voorrang bij huisvesting. Wel 
zoeken naar huisvesting voor 
statushouders en vluchtelingen

Behouden afschaffing voorrang 
huisvesting statushouders

2.

Als je iets organiseert dan is deelname 
verplicht, niet deelnemen mag 
consequenties hebben Snel meer woningen bouwen Van groot belang om snel te bouwen. Aandacht voor integratie

Wel huisvesten Oekraïners, wel 
kijken waar de grens is en wanneer 
kunnen ze weer terug

3.
Niet onbeperkt verlengen van de 
verblijfsstatus van statushouders

Bewegen, gezondheid en sport
nb. Onder voorbehoud van financiële 
dekking

Herinrichting Cloppenburg? (J/N) Ja Ja Ja Ja
Ja, maar je moet wel kijken of het 
betaalbaar blijft voor de verenigingen

Ja, voorstander van concentratie van 
voorzieningen Ja Ja

Herinrichting Wouterland? (J/N) Ja Ja Ja Ja Geen mening over Ja
Ja, is bespreekbaar (stond niet in 
verkiezingsprogramma) Ja

Extra geld naar beweegpleinen? (J/N) Ja
Ja. Ook breder oppakken, extra geld naar de 
wijken in overleg met de wijk Ja Niet op voorhand

Onderzoeken of er behoefte aan is. 
Vaststellen met de verenigingen die 
we hebben. Eventueel combineren 
met de speelterreinen voor kinderen. Ja Ja Ja

Wat doen we met zwembad en sporthal Noord-end?

1. In één keer samen goed realiseren
Alleen een zwembad, huidige sporthal laten 
staan tot 2035

Voorkeur voor zwembad en niet meteen 
sporthal erbij betrekken, tenzij dit 
financieel aantrekkelijk blijkt te zijn. Je 
mag ook andere doelstellingen hierbij 
betrekken, bijvoorbeeld de realisatie van 
woningen.

Wachten op de uitkomst van de 
quickscan. In principe voorstander van 
alleen een zwembad

Zwembad en sporthal samen 
realiseren

Ja, zwembad en sporthal combineren. 
Levert weer een woningbouwlocatie 
op Eerst cijfers naast elkaar leggen.

Zwembad moet er in deze vier jaar 
komen. In eerste instantie tegen 
gelijktijdig realiseren van een nieuwe 
sporthal, maar Forza! ziet een 
beweging richting omni-sportparken 
en daar past de combinatie wel bij. 

2. Woningen op de plek van de bestaande sporthal
Beter faciliteren huisartsen? (J/N) Ja Ja

Onderwijs

Moet er een IKC-oost komen? (J/N) Ja Ja Ja Ja Ja Ja Ja

Nee, IKC hangt teveel op betaling 
door de overheid. Kinderopvang is 
commercieel.

Voorkeurslocatie Visser 't Hooft Visser 't Hooft
Kustlijn of Visser 't Hooft, dat is afhankelijk 
van de uitkomst van de locatiestudie geen geen voorkeur

Was Koekoeksbloem, vanwege de 
lagere kosten voor huisvesting van de 
school, nu Visser 't Hooft

Visser 't Hooft (oorspronkelijk 
Koekoeksbloem, maar die valt af)

Moet er een IKC-west komen? (J/N) Ja Ja Ja Ja Ja Ja Ja Nee

Locatie Cunera? (J/N) Nee Nee

Afhankelijk van de uitkomst van de 
locatiestudie, met momenteel een lichte 
voorkeur voor Vondelstraat Ja Duinrandschool

Locatie Prof. Winkler? (J/N) Nee
Prof.Winkler. Maar misschien is er een 
combinatie met Wouterland mogelijk Ja

Andere locatie, bijv. Schulpstet? (J/N) Nader te bepalen Nee
In samenspraak met de buurt, zoeken 
naar draagvlak

Waar moet het Supreme College heen? Bij één van de 2 bestaande colleges Eén van de 2 bestaande colleges Zoeken naar een goede locatie Kan in één van de bestaande colleges
Integreren bij de huidige colleges Jac.P 
of Bonhoeffer

Afhankelijk van de ontwikkeling van 
de school 

Niet behouden, is elitair onderwijs, 
dat verschillen teweeg brengt.

Jac. P. Thijsse? (J/N) Ja
Bonhoeffer (J/N) Ja
Anders: Naar een bestaande school

Corso

Bioscoop is een voorziening die het 
beste past in het dorpscentrum. 
Solitaire locatie is minder gewenst. 

Bioscoop is een commerciële 
voorziening. De gemeente heeft een 
rol bij een filmhuis

Naar Maranathakerk? (J/N) Nee
Moet onderzoek uitwijzen. Behoud van de 
bioscoop is wel belangrijk

Eventueel, afhankelijk van de 
locatiestudie. Belangrijk dat Corso kan 
blijven bestaan. Gemeente kan daarin 
faciliteren. Voorkeur voor woningbouw

Mogelijk voorkeur voor een andere 
invulling Nee

Anders: 

Inspanning van de gemeente (J/N)? Ja
Ja, actief meezoeken. In de ideale situatie 
tegen Geesterhage/Geesterduin Ja

Ja, maar is ook de verantwoordelijkheid 
van de ondernemer Ja, meedenken over een oplossing Ja, faciliteren

Vraag is welke rol je als gemeente 
hebt

Ja, fantastisch als het blijft, maar het 
is ad ondernemer om hier een locatie 
voor te vinden. Gemeente kan hierin 
faciliteren.

Toerisme

Ontwikkelen verblijfstoerisme? (J/N) Ja Ja Ja, binnen grenzen Ja, maar niet ten koste van woningbouw

Ja, maar niet ten koste van 
woningbouw en niet op het strand 
(strijdig met kustpact) Ja Ja doen we al

Kan, maar eerst inzetten op onze 
eigen inwoners

Uitvoeren strandgebied Fase 2? (J/N) Ja Ja Ja, goed kijken naar natuureffecten
Ja, voorstander van ontwikkeling 
strandgebied

Plannen van ondernemers prima, 
maar kustpact is het uitgangspunt

Ja, belangrijk om balans te bewaken 
tussen natuur (toeristische 
aantrekkelijkheid) en uitbreiding van 
de voorziening

Uitvoering binnen het uitgangspunt 
van een familiestrand, waarbij ook 
veel andere partijen bij betrokken zijn. Ja

Andere aandachtsvelden

1. Jaarrond op de camping (Bakkum)

Ook op andere plekken toerisme en 
recreatie ontwikkelen, bijvoorbeeld in 
Limmen en Akersloot

Kleinschalig toerisme bij bijvoorbeeld 
agrariërs

Verhogen toeristenbelasting is een optie, 
tenminste inflatiecorrectie

Toeristenbelasting beter benutten, 
voorkeur om de verschillende tarieven 
gelijk te schakelen. 

Beleid maken op airBnB, anders 
onttrek je woningen aan de voorraad Op het strand kan en mag alles

2. Alkmaardermeergebied ontwikkelen
Vaartoerist ook betrekken bij de 
toeristenbelasting. 

3.
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Economie

Uitbreiding C'Werf bespreekbaar? (J/N) Ja Ja
Ja, vooral als het de situatie op een ander 
vlak kan verbeteren

Meer ruimte is noodzakelijk. 
Eenrichtingsverkeer kan daarbij helpen.

Ja, zeker als dat ruimte biedt aan 
woningbouw op een andere plek

Ja, wel onderzoek naar waar kan het 
en onder welke condities

Ja, wel relatie leggen met visie 
Stetweg en de overgang 
Beverwijkerstraatweg Ja

Hoe levendigheid weer terug in het centrum

1. Functies centraliseren (retail en horeca), 

Serieus kijken naar concentratie van 
detailhandel en horeca in de Dorpsstraat, 
bijvoorbeeld via een centrummanager. Meer 
groen bv bij het kerkpleintje. 

Dorpsstraat en Burg.Mooijstraat autoluw 
maken, zie voorbeeld Baarn Horecagelegenheid op het Bakkerspleintje

Investeren in het centrum, te 
combineren met verkeersstromen (evt 
autoluw) en concentreren van winkels 
en horeca

Detailhandel floreert bij de gratie van 
concentratie. Solitaire supermarkt in 
Bakkum gaat ten koste van het 
dorpscentrum. Dit raakt de 
ondernemers in het dorpscentrum. Maak het winkelgebied compact. Meer evenementen

2.
Dorpsplein echt plein maken, door bestrating 
door te trekken en te vergroenen

Gemeente heeft een actieve rol bij 
instandhouding van voorzieningen, 
waaronder horeca, winkels 

Combineren met wonen in en rond 
het centrum, omdat ook dat 
levendigheid vergroot

Torenstraat kun je misschien 
langzaam omzetten naar 
woningbouw.

Uitbreiding van terrassen, oprekken 
sluitingstijden, Bakkerspleintje 
betrekken bij activiteiten

3.
Ook kijken naar de leefbaarheid in 
Limmen en Akersloot

BUCH

Zakelijke aansturing i.p.v. bestuurlijk? (J/N) Ja Ja Ja, via DVO's en plustaken bij knelpunten Overleggen in BUCH-verband Ja
Ja, aanpassingen moeten wel de tijd 
krijgen zich te bewijzen Ja Ja

Op de 0-lijn (van 2022)? (J/N) Ja
Hangt ervan af. Niet alleen kijken naar wat 
iets kost, maar ook naar wat het oplevert

Ja, kan het uitgangspunt zijn, maar de 
kwaliteit van de organisatie moet 
voorop staan. Als daarvoor meer geld 
nodig is, dit serieus in overweging 
nemen. 

Ja, waarbij indexatie van salarissen en 
kosten van extra taken zijn 
uitgezonderd Ja

Toewerken naar bestuurlijke fusie (J/N) Nee

Nee, maar als een gemeente bij de 
gemeente Castricum aanklopt dan kijken we 
daarnaar

Komende jaren de discussie hierover 
voeren, blijven we in de BUCH/willen we 
bestuurlijk fuseren Ja

Zijn we nog niet aan toe. BUCH moet 
beter worden aangestuurd, als dat 
niet lukt volgende stap

We zien uiteindelijk wel een 
bestuurlijk fusie aankomen Nee Nee

Financiën

Verhoging OZB? (J/N) Nee Nee
Nee, tenzij. Koppelen aan de totale 
belastingdruk Ja, als noodzakelijk en nuttig

Als het nodig is, is er ruimte om dit te 
doen. Gemeente zit nu nog laag Nee Nee, muv enige prijsindexatie Nee

Totale lasten inwoners mogen stijgen? (J/N) Nee

Stijgen in principe met de inflatie mee. 
Lokale lasten zo laag mogelijk houden. 
Toeristenbelasting misschien nog ruimte, 
Bouwleges kan misschien lager. 

Kijk naar de totale belastingdruk en 
onderzoek of daarbinnen verschuivingen 
gewenst zijn

Andere aandachtsvelden:

1. Gemeenschapsgeld doelmatig uitgeven Toeristenbelasting

Afval, daar valt voor inwoners en de 
gemeente nog veel te halen 
(verminderen restafval) 

2.
Gemeenten kunnen een meer actief 
grondbeleid gaan voeren

3.
Wat te doen met de 23 miljoen euro van Eneco?

1. Investeren in zaken die rendement opleveren

Leefbaarheid in de kernen verhogen, 
bijvoorbeeld via beweegpleinen. Zichtbaar 
inzetten voor de inwoners. 

Hoe kunnen we met deze 23 mln 
structureel geld terugverdienen. Dit kan 
ook een kapitaalinvestering zijn, waarmee 
we rente besparen of terugverdienen via 
een diepte-investering.  

Gebruiken als vliegwiel voor de 
energietransitie Zwembad

Bekostigen van een meer actief 
grondbeleid Duurzaamheidsfonds (revolverend)

Investeren in ondernemers, waarmee 
kunnen we ze helpen, bijvoorbeeld 
versoepelen bij vergunningverlening

2. Duurzaamheidsfonds (revolverend)
Een fonds vormen, op het gebied waar het 
nodig is. Woningbouw Duurzaamheidsfonds

Maatschappelijke investeringen en 
geen kosten dekken voor tekorten

Jaarlijkse inkomsten zijn nu minder, 
rustig uitzoeken waar we het Eneco 
geld aan besteden. 

3.
Geld investeren om meer toeristenbelasting 
binnen te krijgen Inzetten om de kapitaallasten te verlagen Duurzaamheid Goed doordacht inzetten. 

4. Iets actiever grondbeleid
Eén algemene reserve en niet allemaal 
doelreserves maken. 

5.
Eénmalig investeren in zaken waar inwoners 
profijt van hebben

6. Deel van het kapitaal reserveren
Welke belangrijke thema's uit jullie 
verkiezingsprogramma zijn nog niet aan bod 
gekomen?

1. Leefbaarheid in de kernen verhogen. 

Ruimte winnen door inventarisatie te 
maken van leegstaande parkeerplaatsen. 
Hierdoor mogelijk ruimte voor wonen of 
groen. 

Media&Communicatie. De dossiers 
(collegebesluiten) moeten veel beter 
gestroomlijnd publiek gedeeld worden. En de 
gemeente moet veel zichtbaarder gemaakt 
worden op de focusagenda van de Raad.

Wethouder die regie voert op 
seniorenbeleid

2. Zichtbaar inzetten voor de inwoners. 

Oprichting van een Jeugdplatform in de 
gemeente Castricum (en dus ook een 
wethouder Jeugdzaken/Jeugdhulp). Ponthuis bij Akersloot

3.

Erfgoed/Cultuurhistorie samenvoegen met of 
toegevoegd aan de portefeuille Kunst en 
Cultuur
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